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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXV1 . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez

„A Kormány az áramszolgáltatók oldalán áll a madarakkal szemben? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban K/16738 . számon benyújtott írásbeli kérdésemre Dr. Fónagy János az Ön

megbízásából egy olyan válasszal rukkolt el ő, mely nem csupán hárításokkal van

teletűzdelve, de tartalmilag szinte teljesen megegyezik az E-ON PR osztályának eg y

válaszlevelével, melyet civil szervezetek az e témában megfogalmazott levelére válaszu l

kaptak kézhez . Esetleg egy továbbfejlesztett stratégiai együttm űködés jegyében közö s

kommunikációs osztályt tartanak fent ?

Haladjunk sorban a választ illető en. Egyrészt a leszigetelt dömösi 6 oszlop az nem 23, erg o

negyedét teljesítették a helyi vállalásuknak, de ami nagyobb baj, hogy a meghivatkozot t

"akadálymentes égbolt" szerz ődést sem teljesítik, csak hivatkoznak rá . A szerződést 2008-ban

az akkor Vízügyi és Környezetvédelmi Minisztérium írta alá a hálózati szolgáltatókkal és a z

MME-vel, mely szerint 2020-ra minden madárbarát lesz . A gyakorlatban ez azt jelenti, hogy a

4 szolgáltató cég vállalta, hogy 2020-ig (tehát 12 év alatt) hálózatát a Fónagy államtitkár ú r

válaszának első bekezdésében írt törvényi elváráshoz igazítja . Vagyis kaptak 12 év türelm i

időt, hogy megfeleljenek a törvénynek . A 12 évbő l eltelt 9, hátra van 3 . Elemista matematik a

szerint eltelt az id ő 3/4-e, tehát kész kellene, hogy legyenek a hálózat 3/4-ével . Ehhez képest a



valóságban a szerződés meglétét csak takarózásra használják a mostanihoz hasonló esetekben ,

és a 75%-os készültség helyett országos szinten nagyjából 10%-nál járnak, ami úgy néz ki ,

hogy a legnagyobb területet lefed ő E-ON (saját adatai alapján) 6-8%-nál jár, az ÉMÁSZ (ak i

a legjobb a szolgáltatók közül) teljesített 25%-ot eddig .

Fentiek alapján kizárt, hogy a hátralevő idő alatt megcsinálják a munka 90%-át, azaz eleve

tudatos csalás volt az egész, legitimált id őhúzás arra, hogy a szolgáltatók NE legyene k

számon kérhetőek az okozott hatalmas természeti kárért .

A szerződést még az MSZP-SZDSZ kormányzás alatt kötötték, de a mostani kormány is csa k

asszisztál a szolgáltatóknak . Egyébként még megjegyzem, hogy a szerz ődés nem adott

felmentést a cégeknek a természetvédelmi károkozás miatti kártérítési kötelezettség alól ,

maximum annyit adott, hogy a meg nem felelés ellenére megtarthatják a vezetékjogaikat, aza z

dolgozhatnak . Azaz az okozott kárt a szakhatóságoknak ugyanúgy kötelessége lenne behajtan i

a cégeken, mint ahogy Mari nénin leverik, ha hóvirágot szed és árul . Következésképpen b e

kellene hajtsanak évi 7-8 milliárdot rajtuk, a törvény által elő írt 200%-os bírságot .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miként kívánjá k

meggyorsítani az Akadálymentes Egbolt elnevezés ű szerződésben a szolgáltatók álta l

foglalt vállalásokat, hogy azokkal 2020-ra valóban elkészüljenek? Miként kívánják

behajtani az okozott 7-8 milliárd forintos kárt, melyre egyébként törvény is kötelezi a

szolgáltatókat?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 21 .

Tisztelettel :

Magyar olt,án
Jobbi
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